
28 TMMOB EMO Ankara Şubesi

bizden haberler...

  EMO Ankara Şubesi 24. 
Dönem 2. Koordinasyon 
Kurulu toplantısı, 28 
Temmuz 2018 tarihinde 
düzenlendi.

  Başkent Üniversitesi Tek-
nik Bilimler Yüksek Okulu 
Müdürü iken 04 Ağustos 
2008 günü aramızdan ay-
rılan EMO Ankara Şubesi 
5. Dönem Yönetim Kurulu 
Yazmanı ve 6. Dönem Yö-
netim Kurulu Üyesi Prof. 
Dr. Turhan Çiftçibaşı 04 
Ağustos 2018 Cumartesi 
günü Gölbaşı Mezarlı-
ğı’ndaki mezarı başında 
anıldı.

  EMO Ankara Şubesi Yönetim Kurulu ODTÜ Me-
zunları Derneği’nin yönetim kurulu üyelerine 7 
Ağustos 2018 Salı günü tebrik ziyaretinde bulun-
du.

  EMO örgütlülüğüne ve çalışmaların büyük 
katkıları bulunan Cihan Kayıket, Prof.Dr. Turhan 
Çiftçibaşı, Ahmet Altay Varol ve Gökçen Çapkıncı 
anısına 11 Ağustos 2018 Cumartesi günü “Tarihi 
Ulus Gezisi ve Fotoğraf Çekimi” etkinliği düzen-
lendi. 

  EMO Konya İl Temsilciliği tarafından MEDAŞ, 
Türk Telekom, Elektrikçiler Odası yöneticileri ile 
11 Ağustos 2018 tarihinde toplantı düzenlendi.

  Dizel, doğalgazlı, biyogazlı jeneratör setleri, 
aydınlatma kuleleri, benzinli jeneratörler, koje-
nerasyon ve trijenerasyon çözümleri ile hibrit 
güç sistemleri üreten TEKSAN fi rması tarafından 
15 Eylül 2018 Cumartesi günü EMO Konferans 
Salonu’nda sunum düzenlendi.

  2018 Parlamento 
seçimlerinde Meclis’e giren 
2006-2011 yılların arasında 
Bilkent Üniversitesi Elektrik-E-
lektronik Mühendisliği Bölüm 
Başkanlığı görevini yürüten 
Prof.Dr.Ayhan Altıntaş maka-
mında ziyaret edildi.

  EMO Ankara Şubesi 
Müdürü Neşe Akkoç 24 Eylül 
2018 Pazartesi günü “Top-
raklama ölçüm, denetim ve 
raporlama” konusunda Baş-
kent Gazetesi muhabiri Zehra 
Şahindokuyucu’ya röportaj 
verdi. 

  ASO 1., 2. ve 3. Bölge 
Müdürlüğü, Anadolu Organize 

Sanayi Bölgesi, Başkent Organize Sanayi Bölgesi, 
İvedik Organize Sanayi Bölgesi’nde çalışan üye-
lerimiz 27 Eylül 2018 Perşembe günü tarihinde 
ziyaret edildi. 

  Eylül ayı Lokal Söyleşileri’nde “3.Havalimanı İnşa-
atında Neler Oluyor? Tanıklar Konuşuyor” başlığı 
konuşuldu.

  Genç mühendislerle 30 Eylül 2018 Pazar günü 
Alacaatlı Belediye Piknik Alanı’nda Piknik-Forum 
etkinliği düzenlendi.

  EMO Ankara Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı 
Ömürhan Soysal, 28 Eylül 2018 Cuma günü Ana-
yurt Gazetesi Muhabiri Tamer Arda Erşin ve Baş-
kent Gazetesi Muhabiri Zehra Şahindokuyucu ile 
“nükleer santrallerin zararları, Türkiye’de nükleer 
santrallerin durumu, nükleer santrallerin çevre-
sel etkileri” konu başlıklarında röportaj yaptı.
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  Yüksek Gerilim Tesislerinde İşletme Sorumlulu-
ğunda Durum ve Gelecek Çalıştayı 2 Ekim 2018 
tarihinde ODTÜ MD Vişnelik Tesisleri`nde geniş 
katılım ile gerçekleştirildi.

  Konya Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatır-
macı, 10 Ekim 2018 Çarşamba günü makamında 
ziyaret edildi. 

  EMO Ankara Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı 
Ömürhan Soysal, MMO Ankara Şube Başkanı 
Sadettin Özkalender’in bulunduğu heyet, 9 Ekim 
2018 Salı günü Başkentgaz Genel Müdürü Asım 
Yüksel’i ziyaret ederek doğalgaz bağlantılarında 
topraklama işlemleri hakkında görüştüler.

  10 Ekim 2015 Ankara Gar Katliamı üçüncü yılında 
TMMOB, DİSK, KESK, TTB ve 10 EKİM Barış ve Da-
yanışma Derneği çağrısıyla patlamaların yaşandı-
ğı Ankara Garı önünde anma töreni yapıldı.

  EMO Ankara Şubesi Yö-
netim Kurulu ve üyele-
rinden oluşan bir heyet 
13 Ekim 2018 Cumar-
tesi günü Başkentgaz 
yetkililerini ziyaret etti. 

  EMO Ankara, Eskişe-
hir ve Denizli Şubeleri 
Yönetim Kurulları ve 
idarecilerinden oluşan 
bir heyet,  Osmangazi 
Elektrik Dağıtım A.Ş.`-
nin Eskişehir, Bilecik, 
Kütahya, Afyonkara-
hisar ve Uşak illerinde 
görev yapan yöneticileri 
ile 12 Ekim 2018 tari-
hinde toplantı düzen-
ledi. 

  ODTÜ Elektrik Elektronik Mühendisliği tarafından 
5 yıldır düzenlen Lisansüstü Araştırma Çalıştayı 
GRADSTAR etkinliğine 19 Ekim 2018 Cuma günü 
katılarak destek verdik. 

  Aile Çalışma ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı İS-
GÜM İSG uzmanları ile 19 Ekim 2018 Cuma günü 
EMO Ankara Şubesi’nde toplantı düzenlendi. 

  EMO Ankara Şubesi tarafından 20 Ekim 2018 
Cumartesi günü Arif Künar ve A.Naci Işıklı’nın 
konuşmacı olarak katıldığı “Enerji Verimliliği Kon-
feransı” düzenlendi. 

  EMO Ankara Şubesi Bowling turnuvası 25 Ekim 
2018’de düzenlendi. 59 kişinin 12 takım ile 
katıldığı turnuvada 1. olan ekibe kupa verilirken 
ilk üçe giren takımların kaptanlarına da madalya 
verildi.

  “Lokal Söyleşileri” etkinliği kapsamında Hacı Bay-
ram Veli Üniversitesi İktisadi 
ve İdari Bilimler Fakültesi 
Maliye Bölümü Öğretim Üye-
si Prof.Dr.Mustafa Durmuş 
tarafından 25 Ekim 2018 
Perşembe günü “Türkiye’nin 
Kriz Halleri” söyleşisi gerçek-
leştirildi.

  EMO Ankara Şubesi 
Sosyal Etkinlikler Komisyonu 
üyelerimizi bir araya getir-
mek amacı ile 28 Ekim 2018 
Pazar günü kahvaltı düzen-
ledi. 

  Kırıkkale Üniversitesi 
EMO-Genç üyelerimizle 30 
Ekim 2018 Salı günü toplantı 
düzenlendi.
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EMO Ankara Şubesi Lokali’nde her ayın son Perşembe 
günü “Lokal Söyleşileri” etkinliği yaz dönemi verilen 
aradan sonra kaldığı yerden devam ediyor. Eylül ayı 
Lokal Söyleşileri’nde “3.Havalimanı İnşaatında Neler 
Oluyor? Tanıklar Konuşuyor” başlığı konuşuldu. Etkinlik 
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı Ömürhan 
Soysal’ın yaptığı açılış konuşması ve 3. Havalimanı İnşa-
atı işçilerinin direnişi ve direnişin akşamı yatakhanelere 
yönelik polis baskını görüntülerinin yer aldığı fi lmin 
izlenmesi ile başladı. 

3.Havalimanı inşaatında çalıştığı ve işten atılma riski 
taşıdığı için adını vermediğimiz, ha-
berimizde tanık olarak geçen TANIK 
konuştu. Tanık şunları söyledi; “ 
Sahada vardiyalı olarak 36 bin kişi 
çalıştırılıyor. İşçi arkadaşlar servis-
ler, tahtakuruları, yemek sorunları 
ile karşı karşıyalar. Her gün bir iki 
arkadaş yaşamını yitiriyor. Düşünün 
alanda seninle birlikte çalışan arka-
daşın ölüyor. Resmi olarak paylaşı-
lan 27 kişinin ölümünden bahsedili-
yor ama sayı bundan çok çok fazla. 
Eylemden iki gün önce pist üzerinde 
araçların kafa kafaya çarpışmasıyla 
7 kişinin ölmesi 21 kişinin yaralan-
ması olayı yaşandı. İşçiler her gün 
ölüm ve iş kazası baskısı altında 
çalışıyorlar. İkincisi yemekhane 
sorunları. 3 bin kişilik yemekhane-
de yemek yenilecek ama sürekli 
kısma politikalarından dolayı bin 
kişilik yemek getiriliyor. 11.00`de 
yemeğe gidilse bile iki saat sırada 
bekleniyor. Bu sefer yine işveren işçi arkadaşlara ‘senin 
mesainden kesiyorum niye 2`de yemekten geliyorsun` 
diye sürekli tehditler savuruyorlar. Diğer bir durum 
maaş alımlarında yaşanan sorunlar. Maaşların asgarisi 
yatırılıyor diğer kalanları elden ne zaman yatırılırsa işçi-
ler o zaman alabiliyor, 6 aydır parasını alamayan işçiler 
var. İlk başlarda koğuşlar 4`er kişilikti. Yeni bir kamp 
yapmayıp koğuştaki işçilerin sayısını artırdılar. Koğuşları 
6 kişi sonra 8 kişi yaptılar. Bu koğuşların temizliği yapıl-
madı. Tahtakurularını çözmeye yönelik bir şey yapmadı-
lar. Çözüme dönük hiçbir eylem yapılmadı. Revire giden 
arkadaşlara sürekli kötü muameleler edildi. Sorunun bu 
noktaya gelmesi bahsettiğim sebeplerden kaynaklıydı. 
Sadece bin yatak 10 servisle çözülebilecek bir yöntem-
di. Tam aksine işçi temsilciler konuşmaya gelenler ‘sizi 
nankör köpekler` diye hakaret ettiler. Bu eylemler ol-
duktan sonra orada işçiler çok yalnız kaldı. İnşaat İş`in 
dışında Odaları, sendikaları orada göremedik. Birkaç 
milletvekilini orada gördük. Hiçbir şekilde gündemleşti-
remedik. Onlarca Odadan, yüzlerce sendikadan bahse-

diyoruz. TMMOB`den bahsediyoruz. “

“Türkiye Cumhuriyeti tarihinin en büyük işçi göz 
altısı”

Etkinlikte ikinci olarak söz alan İnşaat İşçileri Sendikası 
Ankara Temsilcisi Murat Can Çoban olayların başlan-
gıcını şu şekilde aktardı; “ Sabah servis kaza yapıyor 
27 arkadaş yaralanıyor.  Bunun haberi diğer işçilere 
ulaşınca işçiler şantiye girişini kapatıyor. Bütün hepsi iş 
bırakıyor ve eyleme dönüşüyor. Alana sorunu çözmek 
için kaymakam , tuğgeneral geliyor. Ama talepler kabul 

edilmeyince işler daha da büyüyor. 
Bir işçi gözaltına alınıyor. İşçilerin 
iki talebi oluyor. Bu taleplerin 
kabul edilmesi ve gözaltına alınan 
arkadaşın bırakılması. İşçiyi bırakı-
yorlar ama talepler kabul edilmi-
yor. Daha sonra gece oluyor, 3.30 
civarında Türkiye Cumhuriyeti ta-
rihinin en büyük işçi göz altısı, 543 
işçiyi gözaltına alıyorlar. Kapıları 
kırıyorlar, çalışma kartı olmayan-
ları gözaltına alıyorlar. Orası şu an 
GETTO alanına çevrilmiş durum-
da. Jandarmalar içerde kol gezi-
yor. Sorgulama odalarında sohbet 
yaptıklarını söyleyip işçilere kaba 
dayak atılma durumu oluyor.”

“Buradaki temel talepler 200 yıl 
önce çözülen talepler”

Etkinlikte son olarak söz alan 
DİSK Ankara Bölge Temsilciliği`n-
den Muhammet Alkış da şunları 
söyledi; “Havalimanı inşaatı 4 yıldır 

devam eden bir inşaat. Buradaki talepler 200 yıllık ta-
lepler. İşçilerin el yazısıyla kâğıda döküp pazarlık yaptığı 
talepler sanayi devrimiyle başlanan işçilerin talepleriydi. 
Hak meselesi o kadar geriye götürülmüş durumda. Sağ-
lıklı barınma hakkı, sağlıklı beslenme hakkı, ücretin tam 
olarak ödenmesi. Bu talepler 200 yıl öncesinde çözül-
müş bir mesele. Bu projenin absürtlüğü sonuçlarını bu 
noktaya getireceği özellikle TMMOB tarafından defalar-
ca dillendirilmesine rağmen hükümetin yandaşlarına 
rant ısrarı 3.Havalimanı inşaatını bu noktaya getirdi. 
Bunu sendikalar, siyasi partiler, Odalar, toplumsal mu-
halefet buraya elini atmadan buralardan toptan başarı 
elde etmek mümkün görülmüyor. İki günlük bir isyanın 
bile yarattığı etkiyi gördüğümüzde daha örgütlü şekilde 
yürütüldüğü takdirde olumlu sonuçlar alınacaktır diye 
düşünüyorum.”

Etkinlik katılımcıların 3. Havalimanı inşaatında yaşanan-
larla ilgili sordukları soruların katılımcılar tarafından 
yanıtlanması ile sona erdi.

LOKAL SÖYLEŞİLERİ 5: 3.HAVALİMANI İNŞAATINDA NELER OLUYOR? 
TANIKLAR KONUŞUYOR ETKİNLİĞİ DÜZENLENDİ*

*Haberin tam metnine web sayfamızdan ulaşabilirsiniz.
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Yüksek Gerilim Tesislerinde İşletme Sorumluluğunda 
Durum Ve Gelecek Çalıştayı Düzenlendi 

Etkinlik Şubemiz tarafından 2 Ekim 2018 tarihinde ODTÜ 
MD Vişnelik Tesisleri`nde geniş katılım ile gerçekleştiril-
di. Üç oturumdan oluşan Çalıştay`ın açılış konuşmasını 
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı Ömürhan 
Soysal yaptı. 

Çalıştayın 1. Oturumunda “YG Tesislerinde İşletme 
Sorumluluğu Nedir? Neden Gereklidir” başlığı tartışıldı. 
Başkanlığını EMO Ankara Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı 

Ömürhan Soysal`ın 
yaptığı oturumda 
sırasıyla EMO Anka-
ra Şubesi Müdürü 
Neşe Akkoç, EMO 
Ankara Şubesi Avu-
katı Cem Erkat ve 
EMO İzmir Şubesi 
Teknik Müdürü Ali 
Fuat Aydın konuştu.

2. Oturumu’nda 
“YG Tesisleri 
İşletmesinde Ku-
rumsal Sorum-
luluklar” konusu 
tartışıldı. Baş-
kanlığını EMO YK 
Üyesi Kübülay 
Özbek’in yap-
tığı oturumda; 

Ulusoy Elektrik 
YK Başkanı Sait 
Ulusoy, Ulusoy 
Elektrik Sorumlu 
Satış Müdürü 
Hasan Erkan 
Güroz, TC Aile 
Çalışma Sosyal 
Hizm. Bak. İSGÜM 
İSG Uzmanı Yusuf 

Ziya Bolat, TC Aile Çalışma Sosyal Hizm. Bak. İş Müf. Yrd.
ları Serkan Koyun, Semih Tekin, MERAM EDAŞ Proje ve 
Kamulaştırma Md. Ethem Konar, Başkent OSB Elektrik 
İşletme Yöneticisi Şaban Kavlak konuştu. 

3. Oturumu’nda “İşletme Sorumluluğunda Geleceğe 
Dönük Yok Haritası” konusu tartışıldı. Başkanlığını EMO 
Ankara Şubesi 21. ve 22. Dönem YK Başkanı olan Ebru 
Akgün Yalçın’ın yaptığı oturumda; EMO MİSEM YG Eğit-
meni Murat Eraslan, EMO Antalya Şubesi YK Bşk. Yrd. 
Şaban Tat, EMO İstanbul Şubesi SMM Komisyonu Üyesi 
Ramazan Paltun, EMO İstanbul Şubesi SMM Komisyonu 
Üyesi Serdar Harmancıoğlu, EMO Denizli Şubesi YK Yaz-
manı Arif Dönmez konuştu. 

Enerji Verimliliği Konferansı Düzenlendi

EMO Ankara Şubesi tarafından 20 Ekim 2018 Cumartesi 
günü Enerji Verimliliği Konferansı düzenlendi. Arif Kü-
nar ve A.Naci Işıklı’nın konuşmacı olarak katıldığı konfe-
ransın oturum başkanlığını EMO Ankara Şubesi Müdürü 
Neşe Akkoç yaptı. Konuşmacıların Enerji Verimliği ve 
Enerji İzleme Sistemleri ile ISO 50001 Enerji Yönetim 
Sistemi konularında bilgiler paylaştığı etkinlik üyelerin 
yoğun katılımı ile gerçekleşti. 

Konferansın açılış konuşmasını EMO Ankara Şubesi 24. 
Dönem Yönetim Kurulu Başkanı Ömürhan A. Soysal 
yaptı. Soysal konuşmasında enerji verimliliğinin öne-
mine vurgu yaparak EMO Ankara Şubesi’nin enerji 
verimliliğini topluma anlatmak amacıyla gerçekleştirdiği 
projelerden bahsetti. 

Soysal`ın ardından ilk sunumu Arif Künar yaptı. Su-
numunda enerji verimliliği ve enerji izleme sistemleri 
hakkında bilgi veren Künar, Türkiye`de enerji tasarrufu 
eylem planı harekete geçirilirse, yıllık 10 milyar dolarlık 
bir tasarruf sağlanabileceğini, yan sanayi ve ar-ge yatırı-
mı gerçekleştirilebileceğini, istihdam artışı ve “ekonomik 
kalkınma-iyileşme-gelişme-büyüme-sürdürülebilirlik” 
sağlanılabileceğini bildirdi. Kamu ve Özel Bina-Tesis-
lerde Enerji Yönetim Sistemi  50001 EnYS kurulmasının 
zorunlu olması gerektiğini söyleyen Künar, enerji izleme 
ve yönetim sistemi ile aydınlatma, ısıtma-soğutma 
sistemleri vb. alanlarda yapılacak düzenlemeler ile %5-
%12 arasında tasarrufun sağlana bileceğini belirtti.

Künar`ın ardından söz alan Ali Naci Işıklı ise ISO 50001 
Enerji Yönetim Sistemi ve Enerji Verimliliği konularında 
sunumlar yaptı. ISO 50001 Enerji Yönetim Sistemi`ni 
anlattığı ilk sunumunda Etkin bir EnYS kurulması sonu-
cunda, sadece oluşacak farkındalık ile (önemli ölçüde 
bir yatırım yapmadan) %10-15 oranında enerji verimli-
liği sağlanabileceğini belirten Işıklı, “İşletme genelinde 
sistematik bir yol haritası ile tüm enerji tüketim nok-
talarının etüt edilmesi ve “teknik ve ekonomik açıdan 
uygulanabilir” projelerin gerçekleştirilmesi ile potansiyel 
olarak %30`lara ulaşan enerji tasarrufuna ulaşılabilir.” 
dedi.


